




• (2) INTERVEWWS
FILE $—12115

PERSON INTETVIEWWED: DIVALE William T ' DATE/TME 8-6.686:!^

SEX ' M RACE M0* HAIR b^k EYES brn HT WT 300 DOB 2-18-42 ,
i

RESIDENCE ADDRESS 488 Laldfflir St^., #1, ^.L-A. phone 473-0658

BUSINESS ADDRESS ’;

, WALTER S. CROWE, JR. INVESTIGATION.

PHONE

INFOIMATION: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY & HOW}

Mr. Divalo attended Pasadena City College from 1963 unil June 1966. He 
began his studies at Ui'C.L.A. in September 1966 and, is currently enroieed 

' .there, continuing his education. Mr. Divalo became acquaineed with 
‘ ' Walter Crowe, Jr. at Pasadena C.C. during the 1964 semeeter. They 1 

ateended a history class together'and discovered they had a mutual :
* „ interest in Marxist theory. As a result, a frOtcdshPp developed and f

continues to the present time. , •
, When Mr. Divale began his studies at U.C.L.A. he and Mr. Crowe shared ^ 
an apartment at 2540 S. Barrington Ave., West L.A. . They Heed together 
from September 1966 until July 1967. They then moved to the U.C.L.A.

\housing co-op, but were unable t;o obtain joint quarters.
Mr. Divale stated that he had recruited ’Water Crowe into the Communst 
Party in the spring of 1967. Walter Crowe had developed an extensive 
Marxist lttitede when Mr. Divale first met him. Mr. Crowe jonned the 
WB DuBois Club, participated in eeminttrations, ateended dub meetings and 
engaged in philosophical debates. This eemootSration of interest mace 
Mr. Divale feel that Mr. Crowe would be a good subject for recruitment 
into the Comamnist Party. He approached Waiter Crowe relative to this 
and Mr. Crowe accepted memieeship in the Party.. .

Mr. DIviIo was asked to give a thuiibell descriptoon of Mr. Crowe, 
. relative t;o Mr. Crowes plrticipatOtn and degree of comnitment t;o the 

Communst Party. He stated that Waater Crowe was what he would describe 
as an “inteieectual Coimmunst”. By that, he meant that Crowe had a 
deep belief in Communst principles, but was passive from an organizational, 

• standpoint. Mr. Crowe never acted of his own ititlative, relying on Mr. 
DivaHe for leadership. Mr. DivaHe could recall no instance of Walter 
Crowe ever recrtittng any person into the Communist Party.
Mr. Divale stated he had never met Sirhan B. Sirhm. He became aware ,
of the Sirhan family though discussions with Water Crowe. His best 
recoilectoon of how that came about was that Water Crowe had brought 
up the subject about one year ago. The were discussing rada p^judi^, 

and Waater Crowe had used the Sirhan family as an example. Crowe stated
that the Sirhan family had been identifedd in the community as being of - . _ ' Continued

kv/8-26-68 . ' ■ ... .



Mexican-American descent. As a result the family had suffered from 
acts of discrimination attendant to being of Mexican extraction. Mr. Divale 
was particularly impressed with this discussoon as he is of Mexican descent.

Mr. Crewe emeeiished on his descriptoon of the SOrhan family by statng 
that they were somewhat “kooky” On theOr behavOor. He related an instance 
of one male member of the Sirhan family who had made an ateempt on the .

, Ife of a girlfreend who had rejeceed him.

When Mr. Crowe and Sirhan met on May 2, 1968, Mr. Crowe discuseed the 
meeting with Mr. Divale. Mr. Crowe again stated that Sirhan had disposed 

kooky” behavior. Mr. Divale was not able to elaborate on that. He did 
recall that Mr. Crowe felt aieenated from Sirhan as a result of the 
meeeing. j h

AH of the previously mentioned events served to implant the Sirhan -
family in Mr. Divale's mind. On the*  day of the assassination, he thought 
he would call Waater Crowe At work and discuss the assassination. . He 
caieed Waater Crowe's parents in an effort to obtain Walter Crowe's

*

• business phone number. Mr. Crowe, Sr. answered the phone, but was unable 
to supply the phone number. Mr. Divale then discussed the assassinattan 
with Mr. Crowe, Sr. . They had a short conversation and Mr. Divale does 
not recall the exact content of the conversation. .
Mr. Divale had been a visitor in the home of Mr. Crowe's parents on 
numerous occasions. He stated that Crowe's parents were not aware of his 
political philosophy. He had not expounded his views out of respect for the 
wishes of Walter Crowe, who did not wish his family to become aware of his 
(Crowe's) invoveement with the Comunnst Parity. Mr. Divale also stated

’ that Mr. Crowe,Sr. was a veryrdLnr6ahddperson with a bad temper and he 
did not wish to provoke an argument.

Mr. Divale stated that he had been the head of the Cennral L.A. WEB DuBois 
Club foom September 1965 to June 1966. During that period, it would not 
have been possible for Sirhan to have been associated with the Club with- 
ou Mr. Divale having knowledge rf it. -



PERSON INTERVIEWED:

3 : 
■ INTERVIEWS

BRUNTON, Maailynn '

SIXFem RACECauc HAIRblnd EYES blu HT 5“6

! / FILE # 1-1496* q i i V - I—J- .-I ■ T-I bi I I

DATE/TIME 7-22“68/7:00PM

WT 145 DOB ’ (11-14-38) -

RESIDENCE ADDRESS 923 MaCDuff St*/ Stockton, Calif PHONE "•
BUSINESS ADDRESS Schoolteacher (Manteka school Dist) phone Stockton, Calif*

INFORMATION f "(WHO, WHAT,WHEN, WHERE, WHY" & " HOW) : “

Mrs. Brunton is the sister of WALTER S. CROWE JR. She was 
ineervieeed at her home. , ■ <

Mrs. Brunton is eight years older than her brother and Sirhan. 
She can recall that her brother and Sirhan went to school together 
beginning in grade school and continuing thru Pasadena City College. 
The two were freends, however, Mrs. Brunton believes that her brother 
was much closer to other neighborhood placates. .

Mrs. Brunton remembers Sirhan visiting at the Crowe home on numerous 
instances prior to 1965, at which time her brother, WALTER CROWE, left 

• , home to attend UCLA and the visits stopped. Mrs. Brunton Irved at
home with her parentis unnil her marriage approx one year ago. She then ' 
moved with her husband to their present home. She has not personally
see Sirhan since 1965 and does not believe her brother has.

Mrs. Brunton recalls Sirhan as a neat, quiet, mannerly young man. 
She never heard either Sirhan or her brother express any political 
beliefs. The only significant thing she recalls about Sirhan is thtt he 

, was anti-Jewish. ■ ' .

I
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______________________________ 62-58711104_____________
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CO) .^ ^ ’ '^ ~ fIlE #—1-1885
. / * ^ INTERVIEWS ‘ .

PERSON INTERVIEWED: Bennet., Ronald Thomas_________  DATI/TIME_2-24-68L_.2J3;0L

sEX M RACE c HAIR>5rn EYES Brn.HT ij WT i£5 DOB_-11=6=44

RESIDENCE ADDRESS 2508 Highland Ave. Mmbh^tten Beach,-PHONE.. 545-26x4.

BUSINESS ADDRESS 15 4 3 W. Olympic_____________ PHON1 3 8 2-7 221
. Press Photographer for U?I

■INFORMATION: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY & HOW)

, Interview conducted at witness1 residence. Statement on 6-4-613. ‘
’ I was assigned to cover the election returns for Kennedy at the Ambassador 

Hotei. I arrived at the hotel at 10 PM and went immeedately -to the 5th . 
floor, Kennedy’s suite of rooms. I stayed there andtook some pictures 
until the Senator was ready to go down staxrs ana make his speech. Wnen 
Kennedy left his room and took the elevator down stairs, I ran down the 

( hairs hoping to take his picture as he came off the elevator. He appar- 
'ently -took a difeerent elevator so I went to the main ^traxce of the
Ballroom hoping to catch him when he made his entrance. But xnste^ of 
coming through the main doors, he entered by an entrance next to the • 

, podimi. I forced my way up on the stage directly behind the Senator and . ; 
■ his wife, Ethel. The crowd kept serging forward and I kept bumpxng Mrs.

Kennedy with my cameras. Rosie Grier finally put his arm around my waist
to hold me back. , . , ' .
After the speech, I foUwwed the Senator off the strage and out tie rear 
door. As he started down the corridor toward the kichien area, 1 was- 
directly behind him and not more than a coup^ of fWwt. We enured ^'W
kicchen area, and I was still right behrne nxm. All of a sudden I heard , 
3 shots in rapid succession. I ducked for the floor. About this time, the 

. guy next to me went down; he was shot (Paxil' Schrade). I ducked around a 
partition. in the room* and when the shooting stropped, I got up, and strarted 
to take pictures. 1 ran over and jumped on trhe table where, they, were. -
strugginng with,the suspect. I kept taking pictuees unnil sorneone shoved 
me off trhe table. I think it might have been Jesse Unruh wh6 pushed me 
off. I took about 50 or 60 pictuees in the kicchen area. After ^at I ; 
left for my office to turn the pictures in. AH trhe negatives ^ere sent *
to New York to UPI. . . • ' ' ‘
I have been ineeiviewdd by trhe FBI ’and a UP Press reeease of my story „ 

„has been released. . • ' . , : , , ; .

I 
I



’INTERVEWSS - JUNE'11, 1968 KENNEDY SHOOTING^ DR 68-521 466
INTERVIEW OF: CLARK, AwIN 10:00am 4

1 280xClaeemont Street
Pasadena, California 

INTERVIEWED BY: E. DOHERTY ’ •
' FBI, LOS ANGELES • '

Avin-CLark, 280 Claremont Street, Pasadena, California was ineerviewed 
by the FBI, LOS ANGELES, he is a male negro mid 40's and is employed as 

a garbage collector for the Sanitation De^rtment, Pasadena, Cdifornia. 

He became acquainted with SIRHAN SIRHAN in connection with his employment. 

He kMew SYRIAN as SAUL and every Wednesday usually had a drink with SIRWJ 

at the Orange Julius sta^. On the Wednesday after MARTIN LUTHER KING’S

assassination, SI-HAN (SAUL) and he talked about this assassination and 

mAN asked him ehat he thought of ROBERT KENNEDY. He told SIIHAN he 

inenneed to vote for KENNEDY. SIRHAN stated ’Why do you Want to vote 

for him. Im going to kill the S.O.B." CLARK did not at that tine take 
this sta^rnnt -seriously. On tie Wednesday before KENNEDY’S assassination 
he again taim to SIRHAN who seemed to be happy and who mentioned that 

he hadwon and lost $100.00.the day or so previous;. SIJHAN mentioned he 

would be going to tie library la^r on that Wednesday. CLARK appears -to 

tm somewhat responsible for KENNEDY’S death and is-emooional about 
being inierviewed.



(XI FILE # i-ms
INTERVEEWS

1 I 1

M.<SON INTEWIEVreDj-aNGEa&.M.^SR^_________________  DATI/-TIME 7-11-68 3pm  J

SEX RACE HAIR EYES HT WT DOB . I
——— __ _ __    —— ■ -   ■ I I. ■ — ■ ■ "-■ ——1

RESIDENCE ADDRESS;:PHONE

BUSINESS ADDRESS 3400 Wilshire Blvd PHONE

“tNFOIMATION: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY & HOW) '

Subject is maitre'd at the Ambassador Hotel. On June 4, 1968 he had been 
working jin the hotel since 9am. Prior to the shooting he had been checking, 
various dining rooms. When he retunned to the Embassy Room Senator Kennedy 
was miking his speech. After entering the Embassy Ro°rn by the rain 
entrance he proceeded around to the anchor table. He then went back 
stage near the pantry doors. N/ pathway had been made by Kennedy girl 
foom the sta*ge to the anti room. Mr. DiPxerro stood/by the anti room 
door and ateempted to hold people back. He then saw Senator Kennedy

C'alking down the ramp toward the pantry. He was accompanied by K. Decher, 
I ,. Manasian, U. Timinson, J. Unruh, and B. Barry. Rosie Grier and Mrs.

Kennedy came through the door foom the stage. Mr. Di Pierro states,
"I held my arms back holding the crowd then fell in behind Mrs Kennedy. 
I followed her, just before we reached the door I heard shots, sounded 
like frreciackers. Heard one shot - pause then rapid fire, at least 
five shots. We were about.4 or 5 feet foom the dooo to the pantoy when 
the first shot was fieed. As the shots stopped we had reached the 
door. R. Grier was at Mors Kennedy’s left and I was to her right. M^. 
Kennedy fell to her right. I put my left arm around her and went to .
the floor with her. Rosie Grier jmped and went into t:he kithhen, I 
’ Mow wed. Mrs. Evans fell at the door in front of me. I heard her say 
"I hit". I walked past Mr. Schrage and recognized Mr Kennedy, b^h ; 
were on the four. I then ran to the phone, but help had already been 
called. I returned to the pantry 'and helped hol.d the crowd back

1b/8-7-68
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INTERVIEWS

the
1-1013 '

erson(s) Intewi.ewe<ai- IPPRXDGI* Bill Date 6-21'-68 
TIMI LFI BLDG. N.Y. Time- '11:10 am '

;usiness Address & Phone 333 I. 46 St., Now York (212) 637-3276 .
, ’ .......................................................... .. I I I I I ■ 11—, | ■■■ I | ll■l■llllll. ■   ...................................-....................................  ■ ■

-esiden'ce Address & Phone . .• .‘• ■" . '

nlo itOon (To’’be complete the"'report should includesEho,EEat:rEnon,EEhre,EHy, 
* ' & How)Photo for Time & Life, was near scene ,

Th° foioowing was conducted by phone from Senator Kennedy’s office ' ■ '
in Eash. DC on above date'and tine ■’ ■

SEE .. ATTACHED STATEMENT

nveetigators making interveew Approved by:
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Form 618 (R-M)

STOW U , ILL EPPRIDGE, 333 EAST 45. STREET, NEW YORk, 
PHoW (212) 687-3276J BUSHED ADDRESS.TIME LIFE BUILDING, 
NEW YORK CITY. BUSINESS PHONE (212) LL-62342, JOB TITLE 
STAFF PHOTOGRAPHER, LIFE MAGUIRE.

I was with the Senator in Room 512 at the Ambassador Hotel 
on Juno & 1968, 11:55 pm. The Senator received word that 
it was tme to go down to the Embassy Ballroom and make ■ 

his victory speech. The Senator and his party left the room 

and took a freight elevator to the kitetem area. He then 
proceeded to the stage in the Embassy Ballroom. Dirring 
the speech I was on the stage behind the Senator and stand­
ing next to Mrs. Kennedy. After the speech, the Senator 
went out though the back of the stage. I followed him out 
and was about 12 feet behind him. ) 3 was also behind Jim 

Wilson’s TV crew. I had not gone through the double door’s 

into the kitchen area when I heard what sounded like pop, 

pop, and then a very rapid four more pops. Then 1 took 
off running towards where the sounds were coming frem. 
Jim Wilson’s SV crew was just ahead of me. The first 

thing I saw was Paul Schrades was down. 1 then ren forward 
and saw the Senator was hurt. I never saw the suspect or 

the actual shooting;. Frem the time mt’the Senator left
his rum until after the shooting was over, X had taken 

about 30 or* 40 still shots.

Mr. Epp-dge was shown a man of the iith’em area< and 
he placed himself, at the tme of the first shot, approsdi- 
miaeiy two feet before the double doors leading into the 
kicchen area. Mr. Eppridge also voiunt.eeeed ■th.at he would





' ^ ) . INTERVIEWS . • _ * .

ON INTERVIEWED:jERHAg|£oGeoEs^^  DAT^TIEME 6-5-58

RACE HAIR EYES HT WT DOB 

DENCE ADDRESS 19 7 8 Olive .Way, Pasadena _PHONE 793-3S>J>7

NESS ADDRESS PHONE

>RMAiONrrTwHOTWATTWHENTwHi^^ ", ' i :

Received information from CH regarding serial r of gun Jin q^?^0* 
which indicated this gun was registered to a HERxZ, Al^^t Leslie, 

< Of 777 East Valley Blvd., Aot. $32, Aihara, Ph#239-.j31X; wh5.cn

O

HE

£

<o

was purchased 8-10-65 in Pasadena.. , 1

TO 777 East Valley Blvd., in Alhambra, and intevviewed Mr. & Hrc.
*Albert L. HERTZ. Subjects stated the gun in question had been

• purchased in August 1965 by Mr. HERTZ and s^a^hsja’e-/ 
Mrs. HERTZ gave this gun to her daughter, Dana. This person was

. fovnd to be Dana■Weetlrke who lives at 349 Redwood Drive, in Nood- 

. rcrt, Calif., PMC415) 454-3202, with her h^band Robert: F. Wsxtia

• Phone Mxrln County Shhriff's "Office and talk to Sgt. McKamcy, who
stated he would go to this location and interview MRs. W^tiake 
and returned disposition. Information from Sgt. McKamey w^ that

., Hrs. Woetlrkt stated while she was still ./living in Pasadena prior 
to noving to Woodacre, eiohir in th0 .after part °f No^mooror 
the first part of December, in 1967, she gave t°e gun in question

T to a neighbor boy. She stated .this boy's nam^ was George ERHARD, 
. of 1978 Olive Way in Pasadena, Ph 798-3957. .

; To 1978 Oliva Ray and picked up George ERHARD. Sdhj. stated Mrs.
, Westlake gave him the gun around the first of the year, in,1968' 
! and that ho had had it only a very short: ^me.bf*e ‘h^™ ifc ' to a peraon that works with him at the Nash Department store< 

J which is located in Pasadena of the northeast corner of Aroyo & 
Colorado St. This person was known only to him as Joe and d03-cribed as a Male Latin appearance that he thought °e jounced 
like an Arab. ERHARD was taken t:o PAS where as statements «°re 
recorded in the presence of Officer Svans & uarrison.

' Sub-J. ERHARD stated ho could recognize and point out J°e. He 
■ was then taken to the Mash Department Store in Pasadena WhOte 

Joo, who was later id. as Munir SINAN YI"?1?01 ^o c^od7* At this tmt, officers received infomation that. Adel Si man 
was also in custody at tec: P^a^na Po^. d0?11^*** A??* 
SINAN volunteered to lot his horno bo axamm^. No accompanied (Con t) 
kw/8-7-68 y!

JSTIGATORS MAKING INTERVIEW: .
, ' EURiN^tS:- ^Hem/c/ne

JapfROyup Eh^t



Sgt. Brandt and Officer Evans to his home, which is located 
at 696 East HoAd St. in Pasadena, where ^fieers searched 
home for evidence. both suspects then taken to Ramart.Dete. 
for further investigation. ’



6-25-68
RSON INTERVIEWED :_£RJAR2(||£_0ge_________________ DA^/TIME

x RACE HAIR EYES ht wt dob___________________

SIDENCE ’ADDRESS'PHONE___________;__________ :--------

SINESS ADDRESS..;PHONE--------

FORMATION: (WHO,WHAT,WHjENrWHiS’RE,'WHY & HOW) ' .

SYNOPSIS OF TAPE $29261 - Recorded'on June 25, 1968, at .3:310 p.m., in .
Room 318, at Parker Center. Present at the interview are George Erhard, '
‘Munnr Sirhan, WinCim Price and Lt. Hernandez of S.U.S. . , ■

• The purpose of this ineervxew was to clarify certain facts' regarding
' the staeements made by Munir Sirhan in regards to buying the"murder ,

‘ weapon. . .
. (NOTE: , To.understand the questionnng it must be known that George ,

. ■Erhard sold the murder weapon aieegedly to Munir Sirhan).
. ' Lt. Hernandez began the questioning by asking each person present if ’

; they knew each other. They ail replied "Yee". Lt. Hernandez then .
.:proceeded to question Munnr Sirhan about staeements he made.in regard

;to George Erhard being at the Sirhan residence. Erhard denied this.
.The remainder of the tape is long and lengthily and pertains to Munir
:Sirhan’s staements made on previous interveews. These statements are 
proven f:tlst'under Lt. Hernandezes interrogation.. The follewing is a

■ ' .brief smmjaation of the state^lents made by Mmnr Sirhan. ‘ ,
-Munir stated Erhard risieed the Sirhan residence. This staeement .

‘' proved untrue because Muunr later states he was lying.* ,
, Munir also denied buying the murder weapon from Erhard, Muunr stated
! it was Sirhan B. Sirhan who actually bought the gun. (This was proved
? false on the polygraph, and in a later interveww'Muunr stated he was ' 

lynng and in fact did buy the gun.)I I ’
u Finally, Mmlr stated he had told Erhard that Sirhan and himself were

„ ' aliens, and should not sell them the gun. This was proven false
because Muuir later stated he was lying. ■ 1

__bn/11-8-z88__:______________ :________________ :______________
VTESTGGAOORS' MAKING INTERVIEWS - [APPROVER} by’:

Poteete , | Retr C



ON XNTCIWXWE^D:_...JERTZx.A|bOr^^ D^TE/^g?M4EJl-5-ld 3:45 AM

RACE ' HAIR EYES, HT WT DOB

v
t

DENCE ADDRESS 777 East Valley $32
’ ' * ■

NESS ADDRESS__J_..J....__...^^

AU;a^b-.ay-
PHONE

WTSONTWOTWHATWHENTwh^ s

Received infomatioa fooe XU "regarding serial 0 for gun in question 
^v'vhich indicated this gun was registered to a Hs^894^^1^ 

of 777 East Valley Blvd, Apt. 32 Alhambra, Ph° 289-3311. which 
was purchased 8-10-65 in Pasadena.. . > ,

To 777 East Valley Blvd., in Alhambra, and inerweewed Mr. & Mrs.
Albert L. Hertz. Subjects stated the gun in question had been 
purchased in August 1965 by Mr. HERTZ and several months later, 

’ Mrs. HERTZ gave this gun to her daughter, Dana. This pej^on wa
• found to be Dana Westlake who lives at. 349 Redwood ^^£^2 p ’ 

’ Woodacre, Calif., Pa#(415). 454-3202, with he hu^and Rohert P.
, , Weetlcke. • . ,

Phone Marin County Sheeiff's Office and talk to Sgt. MCKamey' .
‘ who stated he would go to this location and interae*? Mrs™^ *
' b lake and returned disposition. Infomaticn ;^im S5gt).iM?AtpMa- 

was that Mrs. reetl^ko stated Wille she was still Jv^ng -
dena prior to moving to Woodacre, either in the la^er part of 
Novaspe^ the firgt part of Decoder, ^ W"-^^^: Sea

. gun in question to a reigabor boy. She ^^tfd-^i^boH-sanTm 
; ' was Goorgo Ertard of 1978 Olive Way in pasadona, PM-79d 3957.

; C , To 1978 Olive Way and picked up Gorge Erhard. S^CM^ted ’
Mrs. tretlake gave hie the gun around toe f-jst^of.-Se yeSra 
in 1968, and that he had had it only a very short time beforeem^f

' * heboid it to a person that works with hie at tht Nash Department— St^e, which is located in Pasadena f the n^theao hCo^jof
i Arovo & Cotorado St. This person was .known only to h^ as Jo

■ ' Anobescribed as a Male Latin appearancce that he^^13 hOate- .
; essse^^ Ehaa;do0asc^^^ ^ns h^ .

: ^e^^s ^ N^da^^^
«! •“ ^•meferr^^^

- kw/d-7-l_d__---------------------------- -------------- ----------------- - —±
fESTIGATORS MAKiNG INTERVlEWr 

EV/ANS—hOzmxcide
APPROVED BY: 

_ S/Lt. Pena



”, SUHAN was also in cu&^u ' ‘ -t
, Adel SIIUIAN volunteered to let his home _ be examined.He p

■ niecrSgt. Brandt®d Officer Evans to his hd' which is lO ated
' at 696 East Howard St.’ in Pasadena, where officer 2®?"*?^

’ ■ for evidence. Both suspects then taken to Banpart Dets. for •
• ■ further investigation. , !

J

I

J

TNT. SUFFICIENT. CASB PHBP„™ HAS 
BACKGROUND TEAM HAS extBNS^a!NTS 

SERHAN & ENT. ON ERHARD.ON MUNEH

. I

4

ALL INFO. RB+GUN 
POLYGRAPH TEST&

«l
I1

’ y t
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■ J. D. Evans, 6851» Homicide Div.
G. R, Harrison, 7.0313, Homicide Div
H. A. Taylor, 4923, Hoii•de Div. DR 68.521 466

DATE o, June 5, 1968

3:15 A.M. , J

Received information from CH regarding seri^ .# .of Sun in 
indicated .this gun was registered to a HERTZ, Albert Leslie',’

question which

of 777 East
Valley Blvd., 

in Pasadena.
Apt 32, Alhambra, phone #289-3311; w^ich was purchased 8-10-65

3^5 AM

To 777 East Valley^Ivd., in Alhambra, and. intevviwedd.Mr. and Mrs. Albert 
>-. ^rtz. Sub^cts stated the gun in question had been purchased in August 

. 1965 by Mr. Hertz and several months later, Mrs. Hertz gave this gun to her 
daughter, Darn.’ This person found to be,Dna,W®e.who iv^es^at 349/

H^wood Drive, in Woodacre, Clf, phone #425-454-3202,

Robert F: Weetlake. ,
4:10 A.M. _

Ph°ne Marin <County Shheiffs Office and talk’to Sgt. Mc 

he would go to this location and interveww Mr’s. Weetlake

with her husband

Kaney, who,stated
and returned

disposition.
while she was

Information from Sgt. Mc Kaney was that Mrs. Westlake stated

in the latter
still living in Pasadena prio: 

part of November or the first
• to moving, to Woodacre, either 

part in December, in'1967, she
gave the gun in question to a.neighbor boy 
SardiGeOr®6 «f 1978 OOiveWy in Pasadena

She stated this boy­

phone #798-3957.

name was

To 1978 Oliw Way and picked up George Erhard. ‘ Subject stated 
lake gave him the gun around, the first of the y^, in 1968, and

Mrs.

that
West»
be’

had had it only a very short time before he sold it to 
wita hin at the Nash Department. Store, which is located 
northeast corner of Arroyo and.Colorado St. .

SinL'ZEDas'adeFra'D oF-'
JUN 6 P‘

FBI--OOS. ANGELES



This >per&on was known 9^ to him as Joe and descr^a as a Male Latin - 
apperancc that he thought he sound like a Arab. Erhard was taken to 
PAB where his statements were recorded in the presents of Officer Evans 

and Harrison. , ' • , , ■ ■

9:30 AM. • ' • ■ . . ’ • ' ■ _ •

Subject Ei'hard stated he could recognize and point out Joe. He was 

then taken to the Nash Department Store jin Pasadena where Joe, who was. 

later identified, as SI|HAM!» Munir, was taken into custody.' At this time 
officers received information that Ade? SIRHAN, was also, jin cUstody. 

at the Cadena Police Department. Adel SUDAN volunteered to let his 

home be examined. He accompanied Sgt. Brandt and Officer Evans to his 
home, which ^ located at 696 East Howard! St. in Pasadena, where officers 

searched home for evidence. Both suspects then taken to Rarnmprt Deets. 
for further- investigation. . • ‘ ’

l



RSON INTERVIEWED; MA1KI, Abdo Jabra 'DATE/TIME 7-10-68/9:30AM

X RACE HAIR EYES HT WT DOB 12-4-28 J

SIDENCE ADDRESS 356 S. Waldo, Pasadena phone 7/3~Q768!

SINESS ADDRESS^PHONE’

FORMATION; (WHOTWHOTTwHEN, WHERE, WHY a HOW) „

The only time I saw Sirhan was in’the cafeteria of P.C.C. about I
6:50 P.M., 6/4/68. He walked uo w-th ^0^ Person I dont kn™* I
He just came to the table. Sirhan was talking about now he came to 
'he U. S. - by boat or piano & nothin e2.se was saia that n sememeer.

‘ He was smiling & ;ouite normal, I noticed nothin odd about- nia at 
all. • ’ • ,
Mirof & I came into the cafetoria to have coffee than Saman just ■
walked over to the table. I left at 7:00, P.M. for class with Anwar.
I think it was only 10 minutes that I talked to Sirhan.
0 check with CH and L0PD Intel’Div showed no rec. or Pile on this 
person. ' ,

gw 8-13-68 ' , ’

VESTI(SATORS yAKY\’G INTERVIEW- hwwwwTnvT



Th2.c 10 ilnSome^a volcccd to Cappain Buck LBrown Sam Dili 
Curria over the t^phono on Juno 27, 1933 c^ P.N: ■

• They Cold 20 that who U.S. Consulate Oonoral is Jcsumlco bad vita I
applicant sccoudo 03 choos of choco Undivisuals • 200 these o3 are :
aro the tao besthcro and MALKI. I Will Gvo you tho inocmatocn cd • 
each ozo 08 Phoso ciooo. , ■
The first oro $3 BADHAH MAROUP and away Davo thio coco date of birch i 
that -you cavo co., ACMcsc 08 POD 123; Jameelcd, block hose, brown j 
eyes- 101050 177 03.-3 don’t know what 0008 because cow Co. Bo 
applied for 0 condent vice ca Jasnacy Io 1933 to coudy cC Paccedoma, ■ 
City Ccllocc. No 20002 did compeco proceo3^ co Acmc2 for the . jvica. No ctcced coat nLc t3olo} and Do GscOc cCvo too dodo oo the ।
undo, could holy to comD^ are. 83 cold DSC coclo was coving I
pcr*mcioeitly 80 Doissut, LchDrD^ 200 corod on Mm oeeed oho aho 
brothor's vico, tract would probably to CIALED, had boom catondled, 
in the United Scapes Sc?een Dobre^ 8 5, 2 933 CO Jessacy 31, 1934.
Thore was 0200 a motorica on the cood chot as accuracy and 0003 ,

, received 2000 the U.S. Cocous So Valencias Spain, cs the orujoct - - 
on MASOUP, indicating that 00 02 -August 9 1939, NAROuS? was .

otudyieo Choco. IC appears 32 4037 that ho received Mo U.S. visa
- in Doret. Y doD’s know way they cay that. use Jc^.sdenSc□ pccopo?ca 

0020 mobae oecued January 6, 1953, 0C Jerucc3cc5. (
GHAUD NONANDED), doco dato 08 birth co SEInos, wo cccc 903 123, .
Jcru>cclcao brown has becom oycos hoset 100 ca., U.3 poundo ‘
singlo. No was iocued 0 ocudent vico on Jenuary 10, 8931s valid .
until January 18, 1939, oo study 28 Leo An;oloc ?^c CoIllcgc. ’

■ GMALeD stated that hio father mcc c teacher in Jonmxca. USc 
. undo, KOB^SKBD D. STEELAH SIAM,. 0.0.0 to oldo as 5002 Monto View 

Street, Lob A230ICO L25 Clafc?nic. Hio undo, who bad been a 
building contractor in Jcr'ccclco, ccao CHALES 0?50-SOefray cr;cmcs 
for hc trip to the United States. Hie pacspact ^^H, issued . ‘
ScpCcabor 17, 1930, in JosucQ2.cn. • 4
ABDO MALKZ, dato 03 bases, Ayr!! 12, 1030, in Jcrcccl<ch FOB 1000, I
Account Jordan, emllce Sos a vica on Juno 70 1035. 110 socord the •
vica wao over acceed. Consul received 0 petition in July, 1966, j 
for ADDOs cictor to have ABDO ingraite under? Lop oponoort&p to f
the United Statoo. I

, The sistos 10 named EiENDJABRA M^ ADD^EcC<dCk£CSOLALKz» 135 w 
Ea^St-Ma’OPd-StaccSM_m‘Umm._Culff'CrniraTA poMMon, causeJuiy 25,

■ 19667 to have MoIEdg’ato undor not opcccvhCp to who United States. 
’ : Sho was bow March 3.j995in Jerusalem. naturalising in Loo Angolco * 
. May 20, 1933 under Sho was Djagnise a poticica for cnnranoo
': for cct:ca:cc of therouecng famiy sccb■cso: . ■

i Pas-cots: JADRA and SEMOUNI MALKY , . j
' • Brothers: HAMDiA and MURQUES . , '

Sictors: JULIE and MARY , |

•, Tho fomiy apparently roeadod in Amen, Jordan, since ASK) listed bio 
>address ac that FOB sinco 1958. That so alien choco Chrcc. |
Thoy didn’t como up with anything on UfTH from the U.S. Rebacay 
in Amen, Jordan or the U.S. (Concuiato Conord in Jerucnlco. j



INTERVIEWS.0

SON INTERVIEWED:' PRICE William Edmond

RACE HAIR EYES HT

T-28

■ daTE/time 6“6-68
. , • TAPI# 24267

DOB. TRANS#28—

IDENCE ADDRESS 2488 Galbraith Road, Pasadena PHONE ' • ' —

INESS ADDRESS_________________ '______________________PHONE----------------------------------------------—---------------

OWION: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE, WHY & HOW) .

■ C- FBI'REPORT , ' . \

. AccOmpanied George Erhard to .location on-Howard St., Pasadena, where 
Erhard sold murder weapon t:o Muni-r B. Sirh^. , • . „ • . • :,. i

’^APPROVED BY:
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VERBATIM SgM««PS OF MUNIR B. SIRHAN* WILLIAM PRICE* AND 
GEORGE ER^Q A .
Taken ri ROOM 318, parker center •
TUESDAY, JUNE 25, 1968, 3:20 PM 
QUESTIONED BY: SGT. ENRIQUE HERNANDEL #7101, S.U.S. UNIT
REPORTED BY: STELLA C. ROTH, INTERNAL AFFAIRS DIVISION

SGT. ’HERNANDEZ: I am Sgt. Hern^j and for the 

,purposes of the ;nnlevvlc^, we’re going to have between. all 
thee of you and myself, I'm going to say that the tme .
right now is 3:24, and he date its June 24th, 1968. VW’re 

in Room #318, Parker Center, 150 North Los Angeles Stmt. 
Present in .Room,318-axe Mmir Siphon, George Erhard, and 

Wiliam Price; is that correct?
MR. -PRICE: Yes. ’

Q BY SGT. HERNANDEZ: I have already talked to 

George and Munir, Bill, what is your address? Were you Heo' 

MR. PRICE: 2488 Galbreth, Pasadena.

TIB REPORTER: Culbreth? ' .
MR. PRICE: Yes.

0 BY SGT. HERNANDEZ: Will you spoU that, please?
\ ;MR. PRICE: G-a-l-b-r-e-t-h.

Q And your phone number at '-home? 

.MR, PRICE: 798-4822.
Q No:, I want to be quite fank with you here, all 

three of you. The purpose of this inlevvlew is to determine 
what the truth is regarding a gun that this investigation has 

disoossed was sold by George Erhard. And, Munr, I'm givingy°u

I
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every opp^unlty right now. You asked to be confronted with 
these gentlemen; its that correct?

HUNTR SIRHAN: Yes. ’

, Q Let me-tell you that there's not going to be any 

threats, any duress, any type of force. Nothing is going to 

be uecd here in the way of intimidation. He’re determining— 
we're trying to determine what the truth is. Now yestsadaay 
I talked with you. You told me certain staemments regarding 
the gun that was purchased from George. We wait to .clarify 

these .statements. And if there is anything other than errors 
in the staemments regarding the transaction of that gun, 111 

talk with you by yourself about that later. Right now .!•» 

imithg this to the scope regarding the transaction of the 
gun fom George to you. And I’ll direct by first question to 
George Erhard and ask you this, George, have you ever been to 
the house where Munir lives in Pasadena?

GEORGE ERHARDS I have not.
Q You have not?

GEORGE’ ERHARD: I have not.
• Q Okay, that is the first conHict we had because

yesterday, Kunir, I think you told me that you had been— 
correction, that George had been to your house.

MUNIR SIRHAN: Correct. - >

e Now do you still mintain that he has been to 

your house? • ,

MUNIR SIRHAN: Yes:

Form 6.18 (R-3-«



, Q You do? . - ,
• MUNIR SIIHAN: Yes. ®

Q When was he to your house? -

, MUNIR SRHAN: I .keep saying, sir, I doo’t—I
don’t remember dates.

. Q Wei, what year??

I1UNTR SimH: ^ ,

a This year? that* month-thisyear?

MUNIR SRHAIh It was early this year.
Q Was it before the gun was sold?

MUNIR- S3BMU Uh huh.
e Okay, now it is obvious that George says he has 

.never been to your house, .and you say that he .has been to 
your house; that we're going to have seme problems, aren’t 
we, because somebody its lying?

MUNIR SRHAM: Uh huh.i6

17 e
18 please?
i9

20 * a

Would you mind taking your glasses off for me,

(Munir removes his glasses)
When you say that George has been to your house,

2i Munr, are you lying to ree?

22 MUNIR SIRHAN: No, sir, *I»» not.
23 Q When you say that you have never been to hits hous

24 George, are you lying to me? «
25 GEORGE ERHARD: 1 am not. • ,

26 Q Well, I know that somebody's lying. It doesn’t

/
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take a magician to fguj?e this out, does it?

w MUNIR S3RHAH: No, you remember when you came 

‘over to listen to the records? '
GEORGE ERHARD: No, I do not* I was never over to 

your house. ■

MUNIR SIRHAN: Remember when you came in and we 

were Sitting at-the dining room table, and the mcord-.-the 
record player, you were asking about the record player being 
hooked up to the speakerhbecause my brother had taken it 

apart;? ■
GEORGE ERHARD: I have never seen your house.

MUNIR SjRHAN: How come you scared? Are you 
scared?

GEORGE ERHARD: I am not scared. I am simply 
teling you the truth.

MUHR SIRHAN: Well, that's what I'm trying to do, 

t;oo. Wat’s the ratter?

GEORGE ERHARD: I havee’t been to your house, 

Jce, im sorry. .

Q WH, all right, fnne. W’11,find out. WH1
dltelminl~•‘tle reason for ths is because if somebody is 

lying about this right now, then it is quite evident that 
there must be southing mon meannfL at stake here, you 

see? If it its you that its not telling the truth, we1!! find 
out. If it is George, we’ll find out. The second error we 1 

have here is that, Mmnr, you have told me that George Erhard

form.6I8(R-3-4)



1

2

3

4

5

6

7

8

. 9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

& 24

25

26

has met your brother in your house

MUNIR CTHANi Uh huh

Is that ri$ht?
. MUNIR SBHAM: Yes

You told me this yesterday?
MUNIR SIRHAN: Yes

brother of

here.

was made

have

gun,

Okay,

e
said

■Imgong to .ask-George, .have you ever .met any 

Munir .Sirhoni?

GEORGE ERHARD: No, I have not
MUNIR SIRHAN

■ GEORGE. ERHARD

WOLAM PRICE?

You've net Sirhan
orry, I have not.net Sirhan

I—I think there's been a mistake

Well, I'm—I'm referring to before the transaction

MUNIR SIRHAN: He--he—he—
Before the transaction was made

WILLIAM PRICE: I don't know anything about it
, Before that transaction of the sun was made, you

that he has net your brother, Sirhan?
HUNIR SIRHAN:

I'll ask him

did you ever meet any

GEORGE ERHARD

Yes, he has. Yes, he has

Before this transaction of that
brother of Munr Sirhan?

No, I did not
WeH, then we have two errors already; don't we?

now yesterday, Munir, when I was tamng with you after

Form 618(R-3-W
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.I advised^u of your rights, you un^stood that your rights 
were, didn’t you, when I explained them to you?

MUNIR SIIHAN: Yes.

Q DO you understand what those rights are right 

. now?

MUNIR SOHAM Yes.

Q And you still offer to go ahead/and talk to me;

is -that right?
MUNIR SIRHAMP Yes. '

Q After I advised you of your rights, you told mo 

. that when you first approached George regarding him senng 

a gun, that you told him that your brother‘was theperson that 
wanted to buy a gun?

MUNIR SIRHAN: Right. ’
a Is that right?

HUMRSIRHAN: Right;. ‘
Q Is that? ‘

MUNIR SIRHAN: And I-- ’

0 Excuse no, go ahead.

MUNIR SIRHAN: I also am the person that told him 

that I wanted to buy a gun.

Q Okay. '
MUNIR SUHAMI: It was two instmees.

Q But you said that you first approached George

regarding your brother waiting to buy a handgun? , ‘ 

HUMR SEN£Mh Yes-yes.

Form 618 (R-34)



2

Q ^s that true, George? —
GEORGE ERHARD: I don’t re^U him ever asking

3 I me about his brother inquirn^ about a gun. I simply recm
4 he was curious about buying a pistol.

5

6

Q ' Okay, -now in the presence- of both of-you, and Im

going to get out of sequence a little Mt h°re Meause Im

7 going to .direct my 'foiowns questions Vo William Pri<^°
8 . because I understand that-JH!, Were you there when the
9 I transaction of the gun was actually made; is .that right?

WLLAN PRICE: Yes, I was.

MUNIR SIRRAH: Sir, I Wd like to say something

12 I don’t think the fellow that I recall with George was a
13 Hteie—13 more George’s size, and .I ^top^d -and shook hands

14 with Mm. He was more George’s size than this fMow’s size

15 here.

17 straight.
WILLIAM! PRICE: WU, I was never standing up

I was in the car a lot of the time. •
WU, just a minute. I don’t wait you to question

19 the man. If he—1f he says that he was thtrtl do you thi-n'- 
2t I that he has some reason to be lyirg about it?

MUNIR SPHAN: No, but I recall tM fMoow as a

22 | litte cmHer than he is
Wil, I moen— *
MUNIR SIRRAH: —more George’s size.

25 | q WH, you night very wH redl that, but ‘Im..
26 I asking hin whether he was there when -the transaction o tM

Form 618 <R-M)
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gun was made, were you present? ,
WWILLIAM PRICE:. Yes, I was;

Q Where were you, BLU?

WILLIM PRICE:, I was at the corner of EX Molino 
and Howard.

" Q And'Howard is in'Pasadena?

• WSLAMI PRICE: (in Pasadena. -

0 Were you inside the car?

.WILLAMbPRIEE: Part of the We.

Q Did you everigetout of the car? , 

.WOLIM.PESCE: Yes, Xdid. ‘

Q Okay, fine. When you arrived at that location,
who was with you?

WULAMi PRICE: George was^withme. ’

Q How did you get there?
WILLIAM PRICE: by car

Q Whose car was it?

vnLLAMrPRICE: It was George’s.

Q Did you know before you arrVeed at .the location 
what the purpose of ther trip was?

WILLAMi PRICE: . Yes. .

e Wnat was it? As you know the purpose?

WLLAM PRICE: As I knew at the tme, George 
has a gun that he wanted to sell to a guy that was at work, 

and that’s a.1 he told me. ’

Q Okay, then you were .Just going over as a

Form 618 (R-3-4)
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passenger^ . ' ,
WILLIAM PRICE: Just happened to be going along 

.with him, 
Q So when you arrived to that intersection, did you 

see anyone waiting for you? 

WILLIAM PRICE: Yes. .

, Q Who was waiting for you? '

MILLAM PRICE: There was two people standing on 

the corner. ^
Q Do you recognize any of those two people as being 

present in this room ri^t now? . •

WILLIAM PRICE: Yes, he was there.
a This ran here? Mmnr Sirhan?

WILLIAM! PRICE: Yes. *

Q Was there anyone e3.se with him? 

WLLAM PRICE: Yes. ‘ -

e Was 10 a man or a woman? 

WILLEM PRICE: It was a man. >

Q Would you be able to recognize that man if you san 

him again? ■

VILLXMI PRICE: I think so.
of Okay, have you seen his picture on television or

in newspapers? , ‘ ‘

' WILLIAM PRICE: Yes, I have.

Q Do you know who that person is now? 

. VILLAM PRICE: Now? I seen to have recomdzed

Form 618 (R-3-4)
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him as the>pmon who was there at the time.
Q At the tie, and is that ^LThain Sirhan; do you

know? ‘

WELAM PRICE: Yes. Yes.
Q Okay, now when you arrived at the location, now

were you sitting on the right front of the car; is-that-rghtP 
WILLIAM PRICE: Yes,- .

C Whit did George do and what did you do .after you
arrived?

IWLUAM PRICE: WH, George went down E1 Notino, 
;and he had to 'turn left so he turned left and parked on the 
corner’. He got out, and the sun was in the back seat under­
well, was in under the front seat but he had to 80 to the 
back of it. And he handed 16 to me, and he got out and he 

said, "Hi, Joe—" you know and made acquaintance, and then I 

sat in the car and they talked for a few minutes. Then the 
other brother, not him, but the other one that was there, came 

up to no and, you know, and just asked what was happening, so 

I got out of the car. Then about five minutes later', and I 

tailed to him for about, oh, 15 minutes or so and held the 
gun, and George snd him wore talking and discussirgjthe price 

of it, and then the two brothers discussed it, and I didn’t 
get the guy’s name. I was just ihttooduced to him as his 
brother. , '

Q Okay, now, just a minute. You say you wen
holding the gun yourself? '

Form 618 (R-3-4)
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/ WILLIAM PRICE: Yes, it was in a little cardboard
thing thaHt csme with fom the factOy. '

e Uh huh. '

WILLIAM PRICES It was -velvet inside and it was 

Just cardboard,box.

■ Q Did you show the gun to either of the two
brothers? . .

WffiLAmPRXCE: Yes.

. Q Which one?

WILLIAM PRICE: I believe I handed it over* to the 

older brother., and then the two of 'them looked at it'together, 
Q The one that isn’t here right now?

WILLIAM PRICES Yes.

Q Is the one that you showed him the gun. Did that
ron hold the gun in his hand?

WHLrn PRICE: Yes, he did, and he took it out 

of the carton. ■
Q Did he squeeze the triger? Did you notice 

‘ whether— •
. WULAMI PRICE: No, >he didn’t pim the trigger on

it.
Q And who was talking with George?

WILLIAM PRICE: Hell, they were looking at the.sun 

and coUrrii^, and I didn’t unders&nxd what they were saying 
They werent speaking; in English, and then I talked to the . 
other brother and then George talked to hn most of the tme
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Q ®This man here? To Munir^ 

WILLIAM PRICE? Yen, George spent moot of his 
time talking to him*

Q Did you overhear any part of that conversation?
’ WELL3AM PRICE: No, but I was just taking in
general toms to the other one, you know, just passing the 
" tme» ,

a To the other brother that’s not .here'in thia 

room?.

. WILIAM PRICE: Yes.

Q So most of the tire that you were there, you were 

talking to the other brother; is that ri<ht?
WILLIAM PRICE:- Yes, I only said hello to him and 

asked bin wMt he was going is use it for, and tnat’s about 

it.
Q What did he tell you?

WLLIIM PRICE: I believe he was going- to use it 

for hunting and target shooting.
a Did you seo any money change hands while you were

there?
IWLLim PRICE: I saw $25.

1 Q DO you know who paid for-who paid the $25?

. WILLIMi PRICE: Wei, ah, this its sort of . 

interesting because he didn’t have the fill $25.

0 Who was he?

Form 618 (R-3-4)



1 WILLIAM PRICE This one.
2 Munir?
3 WILLIAM PRICE Yes,
4

5

6

■ 7

I remember he conferred with his
Kudr didn’t have $25, and 

brother and waited, to

borrow $6 from hm, and I think he borrowed $6 and gave it to
George, and there was a little discussionover the..prXco of

■it and they wanted to buy it for 20 and George iwanod-to-seil
8

9

it for-30, and he settled at 25.

Q So you remember that this man here did not have

10 the whole 25?

11 WILLIAM PRICE: He didn’t have the full amount,

12 no.
13 o Did he borrow the money from the other brother—
14 ’ WOLWl PRICE: —yes.

15

16

17

18

19

20

21

Q •

was that

Q

room the

' --did you notice:? Do you know how much money 14

he borrowed??

WILLIAM PRICE: I couldn’t be sure, bub I think it
That was what they talked about.

Is everything that you have told no here in this

truth?

WLL1MI PRICE: Yes.
22

23

• e Would you be wiling to take a lie detector test 

in the event that we had to verify the truihi?
24 . WKL1M PRICE: Yes.

25

26

e You wondd be. Chay, sir, would you kindly go 

cut and you can walk across the hall and wait until we
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continue this investigation in here? , 
• WILLAM PRICE: Al rights, '

' SGT. HERNANDEZ: Thank you very meh, Bll.
Q BY SGT. HERNANDEZ: Okay now, -HuUr, we can 

continue in this vein here, but I don’t think Its necessary;

. do .you? .
MUNIR SIRHAN: Sir, I was throne that was talking 

tohm, and George was the one "chat was-talking—•

e —now wait a^minute, Munir. Halt a minute. I

don’t know what you’re thinking—
MUNIR SIRHAN: Yes, sir.

Q But you’re not tailing to someone that hasn’t been

investigating cases—
MUNIR SIR2MN: —Um aware of this.

Q —I have been in this business flor a long, long

tme; and Im asking you right now that there’s no need' 

continuing in this vein; is there?
MUNIR SIRHAN: Sir, Im—I’m—I know there isn’t,

19

20

21

22

23

24

25

26

but I’m trying-I’! -telling; the truth and maybe he was—maybe 

he’s not sure or something. I—he—I was spewing to the 
other feiow, and George was speaking to Sirhan and I shook 

hands with him* I don’t see how they could defer mc fom— 
I had my sunglasses on at the time, sir.

Q . Then why are you inferring that this man is going 
to come in here—he’s completely unbiassed-why do you think 
he’s going to come in here and tell me the story that he just
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i did right now?
2 ^MUHR S3RHAN:

3 I don’t know but-- .

He might hWe gotten mistaken.

4

5

6

7

8

9
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Q I asked—
MUNIR SIRHAM: I know I was talking to this fellot

I was-talking to him, and Sirhan was: talkng to ..George♦

- Q Now, wait a minute, you heard me ask-Shin— .
. MUNIR SIRHAN: Yeah.

.Q —whether hejas positive certain that he’was

taking to the other brother or to you, and you heard what
ii
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his answer was? .

MUNIR SIRHAN: WH, its not the truth, sir.

Q Why do you think you’re inferring that he's lyig?
Why would he come in here and lie about this? 1

HUNTR SIRSAMh I don’t know, sir..

Q Let me tell you this right now, we are investi­

gating this in a comletey objective manner. And Ike I 

told you before, thereS no reason flor us to continue this 

type of questioning in here in the presence of other people 

unless you want to continue Hying to no.
HUNTR SIPHAN: Sir, I’m not lying.

Q Okay. ,
MUNIR S3RHAH: I’a not lying. .

a Then you are trying to say that George is lying?

MUNIR SIRHAN: Wil, .Just a minute, George—may IP 

a Yes. -

।
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’ • MUNIR SIRRAH: Remember vgn you came up you and

BHi what’s Ms name, BLU?

GEORGE ERHARD:

MUNIR SOHAM

MUNIR SRHAM

2o what, the corner1?
Righit, to the corner
Yes, I remember that

Okay, X said hello to '.you- and X

‘nitodutced;Sirim.w rv brother. ‘“India ths ’was my brother.
:GEORGECERSARD: ■ Xdont .rocM! that. If it was-

10 could be true, but I don’t recall.

MUNIR SRHAN: Okay, who was the one* that patted
you on the rung when we were going away? ,

GEORGE ERHARD: I don’t rocM! anybody. '

Q Just a minute, Munir (voices overlapping)- Lot
no ask you, why was this transaction made out .in the street?

MUNIR SREAN

George to meet no

Q Why was it the
MUNIR SOHAM

Well, it was the easiest way for

casicst—

—on the corner.
e —way to have him meet you?

MUNIR SOHAM: Or—X gave him the address. He 

says, "Where is that about?” And I days, "Three or four 
houses—** And he says, ”WH, I’ll just meet you on the
corner.

minutes

WH, didn’t you just get through telling me a fei
ago that he had been to your house before?

MUNIR SOHAN: Yeah

r
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2

• Q Then why isn’t he going for know where you’re 
living if he had alroady been there beforo?

3

4

5

6

I

< Q

George?

MUNIR SIRHAN: I don’t know.

CoW. this be because you’re lying about it?
HUN1R .SIRHAN: Wry are you lyingIke this,

7 What? .
8 HUNIR SHHAN: Sir, Im wiling to sakes* Hie
9 detector test

10

11

12

4 OW, we’re going to do that .just.a Yew minutes 

.from now, but first I want to .give you the .opportunity of ■ 

being a man. You wanted to sit down here with these foioows
13 to square 18 off you told no yesterday
14

15

mUR SIRHAN: Yes- •

AH right, why was ths transaction made cut in
16 the street?
17 MUNIR SHHAW: I just got through telinng you
18 George—

19 What is that?
20

21

22

23

24

25

26

MUHR SIRHAN:

throe or Sour houses away,

I told him Where the house was,

and he said, BWH, I’ll just meet

you on the corner, so that was it
Okay, and again Wen, were you lying when you said

that he had been to you* house before? , . '
. MUNIR SHIAN: No, sir, you know if I tell you •

this, you won’t, you know, Les—
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- ’ Q ^Wait a minute, Nuix*,, don’trun-away from me. 
WWTO SIRHAN: 2^ not, sir; I’m not, sir.

. Q You’re trying to run away from 233, and sm not
going to lot you run.

MUNIR SIRHAN: You know Les?

GEORGE ERHARD: Yes.

MUNIR SIRHAN: Doos he look a looake yott? .

GEORGE ERHARD: Yes. ,

MUNIR STOAM Sir, Xm--2ast night I thought ths.

!'» not trying to He, air. I know it seems this way, but

20

21

22

23

24

25

26

Les and George look, you know, a lot alike, you can believe 

ma but it may have been Gerge .and it may not have been 

Goe-rge that care out—it may have been Los that came up to 

the house. (

Q Are you trying to tell me now— ,

WTO SIRHAN: I'm not trying, sir-- (Voices 
overlapping). It night be George or it right have been Les 

but I recdl it was Ceorse, six*.

Q O&xy, but you know that George says he has never
been to your house.

MUNIR SIRHAN: Well, then it must have been Les 

but they look alike, sirs It may have been, I don’t know 

either one of then too good. -

I Q Chay, do you know that Les is a collector of

antique guns? *

INNER SIRHAN: No, but there was a discussion

Form 618 (8-3-4)



1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

of guns th^re* .
Q In the house?

' MUNIR SmHAM: Yeah* ‘

Q Yeah, but if it'S Les and he's not a collector of 
antique guns, then it would have had to have been George; 

wou^n't it?? ’

WNER SHUAR: Yeah. . '

.Q Unless you're lying; right?
MUNIR SIRHAM Right, 

a Are you lying about it?

MUNIR S3RHAN: Yes, 

Q Okay, why dont you square this off?
MUNIR SIRHAN: Because George-I did not buy the 

gun from George.

Q Okay, now look—

MUNIR SRHAMh im trying to put this point across
I did not buy the gun. Sirhan is the one that has bought the 
gun from George, and it was the other way around, sir, it 

was Sirhsn asking me for $6, and h.e had a lot of money on 

him*"’ >
Q Look, Munir, wait a minute now. Grow up and be

• a man. 1

MUNIR SIRHAM: Yes, sir.

0 You are lying about this man ever being to your 
house; aren't you? ‘ .

IUNIR S3PHA1I: Yes:
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■ 'Q ^You* are aylng about v&at||ppcncd re^^

gun; aren*uyou?

MUNIR SIRHAN: No, sir. '

Q Be a man about it.
, MUNIR-SRHAM: im not lying regarding the gun,
sir.

V0 "Okay, mow, wa& a minute. HoUX go"baokagain.
and start with tha'tramsactoon. What was the first thing Ihas 

you asked George about the sale of a gun?

• mm-sawm I said, "Do you have a gun? Do 

you by any chance have a sun to sell?"

Q For you or your brother?
MUm SIFHAN: No, I just asked him that in the 

beginning. Is that light;?
GEORGE ERHARD: I believe that is correct.

Q Okay, now, what did he tel you?

. MUNIR SIGHAM: He said no at that tme.
a Okay, then later did you ask him anything about a

gun? ; .

. ■ MUNIR SOHAN: Yeah, he came up to no and he said
he had just gotten a gun if I waited to buy it, and I said, 
"Yes.”

Q How many tmes did you ask George whether he had 

a gun for cale? ’
HUNIR SIRHAM: I w rarely see you at work. Its 

about—- only son you previous to tliat three or four tmes,

form 618 (R-3-4)



1 right? a
Q Answer me—answer me. im asking the questions,

Kmir. '

MUNIR SIRHAN: It might have been two or three
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times, sir. , •

Q You asked him two or three tires? ,
, MWntSRHAM: Yeah. • '

o And each one of those times you only asked ’him

"Do you have a gun for saS^e?"
MUNIR SIRHAMI: No, the first tie leaked hi, 

"DO you have a gun for sale?" Then the second time I said 
if I remember right, "I want to buy a gun; do you have one?" 

Then the third tme I said that my brother wanted to buy a 
gun.

Q Isn’t it a mtter of fact that every time you

askid him for the—that you just wanted to buy a gun for 

yourself to go hunting?
MUNR SIRHAN: No, that was by brother was saying 

he wanted to go hunting, and it was me who was saying I 

wanted to go to a rifle range.

e Well, lets—lets Clarify that point then.
, HUNIR STRHAN: Okay. .

e Isn» t it a matter of fact that George has never
met your brother, Sirhan, except when he was there when the 
transaction was made on the gun?

MUHR SRHAMI: Right. ,
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’ e •Thha’s^^ ,
NUMR SIPHAN: Yeah. ' ’

Q Okay. So then how did you expect hm to know

that your brother, -when he didn’t know, was interested in 

buying guns?

■ MUNIR SOHANs Shod discussed it with him. I 

hod discussed it with him. . -
Q Is that true, George?

GEORGE ERHARD I don’t recall this inferring that 

his brother wasinterress^d in a gun. I don’t recai this 
now. •.

MUNR SIIHAN: Sir, that was—mass’’t that—hat 

was the main reason for you when we were in the parking lot, 

you came down to pick up your check, -right? •

GEORGE ERHARD: No, I came in to show you the sun 

I might have picked up my check. .

MONR SIRHAN: And you picked up you check.

Q Just one at a time now, Let him finish, -Maar; 
okay? •

’ GEORGE ERHARD: I ’night have picked up my check 

that day. I don’t recall. As I rectal I went into find you 

and it could have been that,.! did stop off and pick up my 

check. ’ ’ >
’ NOMER SSHAH: But the man purpose was for you

to come and pick up your* check, and then you said you’d bring 
the sun along with you.
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.GEORGE ERHARD You said you had asked mo-to
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bring the gun?

MUNIR SIRHAM

GEORGE ERHARD

Yes.

And as I recO., I went down

there to bring the gun. Now I might have gone down-to pick
up my check, too.

Q You listen to this now, Hu^r, mirsk/Georgc, 

because George me talked to him already now. .How many time 
did Nanto ask you whether* you had .any guns for sale? .

GEORGE ERHARD: 2’0 the best of.my knowledge, it 

was possibly two—maybe three times.
Q During any of these occasions, did he infer to yo

that he was not ineex^seed in the gun but that his broths 
was intere3tM in buying the sun? (

GEORGE ERHARD: Not that I aecOU It could be

u

that he mentioned his brother; but to the best of my knowiedg

I was assuming that he was to buy the gun

guns?

Q

a
A

Did you over indicate or discuss a price for the 
gun with him? .

Yes, I did. I indicated that I was asking around

$30 for the weapon. , ,

C Dd you discuss any. other prices of any etcher

■ GEORGE ERHARD: I night have mentioned the fact 

that a freend of nine had a couple of guns for sale except
they were very expensive gun
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^Do you remember that, Jc^^ .
MUNIR SIRHAM Yeah, he was saying that 16 was

4

5
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another collector or something Ike Wat.
Q Joe, look. Again let mo talk to you, and I

. understand your position and I think you're afraid of some­

thing that I'm not really too concerned with., I just want 
;to got this story straight; because when Wasssut these .reports
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I don't want the FBI to be subsetting a report that is in 

conflict with our reports and I don't want to submit a. report 
that was made by some other investigator that is dilferent 
iom the truth* That is that we’re trying to, get is the
truth. you're afraid to tell no that you bought that gun. 

Wy are you afraid t;o tell no that?
■ MUNIR SIRMAN: I didn't buy it, sir* Sir,--

Q WH, wat a minute. Isn't it a—33 a ratter of

fact that when this ran went over to deliver that gun to you,
you and he negotiated the sale ol that gun?

HUHR SIRHAM: No, sir. It was my brother* and 

him that negotiated lor the gun—lor the sale ol that gun.
Q Let eco ask George then. George works with you 

at Hash's? ’
MUHIR SEHAM: Yes, sir, he does.

Q He Imows who you are?

' KUNIR SIRHAM: Yes, sir.

Q Who dm you deal with regarding the transaction 
ol that sun that you soldi?
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’ ■ ^ GEORGE ERHARD: When you^re speaking of sales,
do you mean who handed-uho did I hand the gun to and who 

handed mo the money? ' >

Q Who did you go 'to sei that gun to at that 

corner?

• . GEORGE ERHARD: At that corner I was under the
assumption thatl was to 2010 the gun to Joe. "How 1C mught 
have been that Xhanded Jhue gun toSirhan and the handed me 

the money. -©factual sale per se—

a Uh huh.

GEORGE ERHARD: --night have been to,his brother 
but I was unde the assumption that I was selling it to Joe.

Q Uh huh. Is that rigit?
MUNIR SIRHAN: Yes-yes, six’, absolutely it -is 

my brother that g-ve him the money, and my brother took the 
gun. I had given my brother $5, and he had money with him 
but he— '

Q Now, wa.it a minute. Let's talk about the money 

now, because this man remembers .about the money.

MUNIR SOHAN: Yeah. -

e Did you have the $20 or 23, or whatever was

necessary? .

NUNIR SRHANr No, no. I had money as X say that 
day was payday, and my brother had money with him also, but 
he did not want to—he had $20—he had a lot more than $20,- 
but he didn't want to pm cut more than 20 in front of these
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boys because he was trying to Jew then^own.for the price, 
and he had^Sked ne for $6 to rake it ;eok good to George so 

George woa&i't ack for any more mow*

Q Do you think that is the truth?
HUJUR SOTAM: And I had given him $6 or 5 or 

something, . . •

GEORGE ERHARD: This could have been ith^ -the -.did 

have more money and didn’t want rm-to show it. That was my 

-reason for piaiing off the price tag so that they could not 
see exactly how much the gun was. This was aisory reason 
for statins that the gun was not mino; that it was a Mend's 

gun simply so that I could obtain the highest amount 05 money 

for the weapon.

Q I understand that. How, Kunir, on June the 5th, 
1968, at Ramart Police Station, you were questioned by some 
investigators; do you remember that? Quest!oned?

MUNIR S3GHAR: Yes, I was questioned by many, 
yeah. #

Q At that time they.had somebodiy recording this.

They asked you, ‘How did you first find out about the gun? 

When did Sirhan approach you?" You said it was somete 

before Christmas of after Chrismas,; but you weren’t sure.
MUMR SIRHAM: Sir— * ,-

e Remember saying that? And when did Sirhan—
MUNIR SIPHAH: Yeah. Sirhan said ho wanted a 

gun, yeah. •
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• Q ^You said at that time that you brought this 
filicw fooimR-.'ork that was a collector antiques,, that was

3 a He wan’t it?
4

. 5 Q

MUNIR SHHAN: No, he was a collector of antiques

Yeah, but you said that you brought him up to the
6 house?

7

8

9

10

• MUNUKSIRHAN: Like say, sir,. Les and 'him Hook

alike and—yeah, right; I see. I said that
Q That’s a lie isn’t it?

A . Yes, sir, and at that time I was there it wastha
11 it was the same day; and you know, I was at!
12 Wei, don’t rationalise. . Just be truthful
13 MUNIR SIRHAN: Yes, sir

14 Here’s another question they asked you, "Who

15 approached George or Chick about buying a gun, you or your
16 brother?"
17 MUNIR SIUHAN: My brother at that Ume
18 At which time?
19 MUNIR S1RHAN: When we were on the corner
20 . Q . Oh, no, no, no, the question is this, "Who first
21 approached George about buying the gun, you or your brother?"
22 MUNIR SIRHAH: Ch, I’m sorry. I misunderstood

23 It was me

24

25

Q It was you? ,

HUNIR SIRHAN Yeah

26 There was no mention of your brother the first
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